Austin Eubanks pg. 19- he saw only two shooters and named Dylan and Eric. He said he heard someone say that there were three and he thought he heard a specific name mentioned. This name was redacted in the police report. Austin did not see that person with Eric and Dylan in the library but heard that this person was with them and he always saw this person with Dylan and Eric at school.

Patricia Nielson pg. 71- At one point, she felt like something made her aware that there were more than two shooters but she doesn’t know what it was. On pg. 71 and 75 reported personal seeing only two sets of legs of the gunmen. Pg. 76 “at the point the suspects entered the library, she knew for a fact there were two.”

Val Schnurr pg. 132 “saw the profile of a male, dressed in black and wearing a black hat that was turned backwards, who was calmly walking down the hall (through the library window), that she thought was” Perry. She later saw pictures of Klebold and said this looked like the person she saw in the library who asked her about God, and that he could have been the same person she saw through the library window. pg. 135 regarding the person in the hallway, “when asked what percent she thought the person was Perry, she said about 55 to 60 percent.” pg. 142 realized the person she saw in the hall through the library window was not Perry but Dylan Klebold. After seeing more recent photos of Dylan in the media she was convinced that the person she saw in the hall was Klebold. 
· [bookmark: _Hlk526364334]Jeanna Park, pg. 115, who was sitting at Schnurr’s table also saw Dylan Klebold in the hall as she looked through the library window. 

[bookmark: _Hlk532191353]Brian Anderson pg. 190- Called into radio show station KOA. The host asked him about the 3 suspects contacted/ arrested in Clement Park. Brian said he’d heard a rumor about who those 3 were- and he named 3 names saying, “I didn’t even know that they were there.” Pg. 191 Brian told police he had heard rumors about those three people he’d named but wasn’t sure who he heard it from. He also said that since the KOA show, he’d been on the Sally Jesse Raphael show and met Matthew Akard, James Brunetti, and Matthew Nalty (the actual 3 who were contacted/ arrested in Clement) and he believed they were not involved in the attack.

Adam Kyler pg. 244- Said Ryan Deatherage told him he saw more subjects with the suspects. 
· Ryan Deatherage pg. 2804- 2809 does not report seeing any gunmen at all.

Mark Taylor pg. 263  saw only two suspects but had a feeling that there was a third. Could provide no evidence for this feeling.

Peter Ball pg. 275 although he didn’t see any additional suspects, based upon a conversation Dylan Klebold and Eric Harris had in the library, he thought it possible they were talking to a third person. Ball did not hear three separate voices.  He was unsure if this third person could have been a ‘suspect’. He saw only two suspects and believed he had only heard two voices.

Lindsay Elmore pg. 332 never saw the suspects but thought there were 3 gunmen. pg. 334 thought there had to be more than 2 shooters because of the number of shots fired. pg. 340 there was so much movement she though there had to be more than 2 shooters.

Andrew Fair, pg. 350- heard two or three explosions that he thought came from below the library because he felt the floor shake. Pg. 351 he describes approx. 5 explosions coming from downstairs after the first shooter entered the library but before the second shooter entered. The floor shook with each explosion “which is what lead him to assume that they were occurring beneath the library in the cafeteria area.”

Jessica Holliday, pg. 365 while Eric Harris and Dylan Klebold were in the library she believed she could hear bombs going off somewhere else in the building. 

Sara Houy, pg 380 believed there were bombs going off in the commons while Harris and Klebold were in the library. Pg. 385 this is why she thought there were more than two suspects. Pg. 387-388 could hear bombs going off in the library at the same time she heard explosions coming from the cafeteria area. Some of the explosions going off in the library sounded louder than other explosions going off in the library. She could not tell the difference between gunshots and explosions. 
· Seth Houy (pg. 393- 415) hid with Sara Houy and does not mention thinking there were explosions elsewhere when Harris and Klebold were in the library. pg. 411, said “The gunshots and explosions within the library were magnified by the design of the room.”

· Crystal Woodman (pg. 624- 639) hid with Sara and Seth Houy and does not mention thinking there were explosions elsewhere when Harris and Klebold were in the library. Pg. 337 “it was hard to differentiate between the explosions that occurred within the library. She heard what she thought were approximately five different explosions within the library. She could not distinguish between what might have been a pipe bomb explosion or a CO2- canister explosion.”

Josh Lapp pg. 482 During the time Harris and Klebold were in the library, he could hear what he thought was shooting in other parts of the school. “Noises in the school tend to funnel to the library and Lapp could not tell where the other shooting was coming from. He also could feel at least five explosions from what he thought was below him because they made the floor shake. They also caused the library ceiling to shake and little particles to fall from it. “Some of the explosions felt closer than others.”
· Brittany Bollerud pg. 313 Hid with Josh Lapp during the attack. She does not mention believing that there was gunfire in other parts of the school while Harris and Klebold were in the library. Bollerud does state that the gun shots and explosions in the library were so loud that she couldn’t distinguish the specific direction that they came from. Pg. 314 she recalled feeling four or five explosions that shook the ground and caused particles to fall from the ceiling. She thought the explosions were coming from the Commons area but does not indicate whether this occurred after Harris and Klebold left the library or before. 

James Archibeque pg. 663- heard about an individual that may have been a possible shooter, [name was redacted by police]. He gave police the first name and possible telephone number of the person who told him this information. The name and number were also redacted by police. 

Jason Brehm pg. 719- walked out the upper level entrance and saw a person in a trench coat, black boots, and backwards black hat leaning against a green post that was anchoring a tree. One of the pant legs was tucked into the boot. Estimated height a little less than 5’11” or 6’. Had a black nylon bag at his feet which appeared full. Jason stated this individual was alone. He was shown photos of Harris and Klebold but he did not recognize either as the person he saw. Brehm stated the individual had a very round face. Brehm was with Brian Stepp, Billy Arapkiles, Mike Kenny, Arthur Curtis, and Justin Woods at that time.
· Will (Billy) Arapkiles pg. 659- 660 saw three shooters. 2 in trench coats, one was about 6’ tall, and one in a white shirt. 
· Brian Stepp pg. 1179- 1182 saw two shooters. One in a trench coat with a black shirt, the other in a trench coat with white shirt.
· Mike Kenny pg. 938- 940 saw two males, one in a trench coat and black pants with a gun, and one in a white shirt and blue jeans. The latter was not observed with a weapon.
· Arthur Curtis pg. 764- 767 saw two males, both white. One was tall with long hair and wore a trench coat, the other wore a white shirt with black straps across the lower chest. 
· Justin Woods pg. 1267- 1270 saw two males, one he identified as Dylan Klebold in a trench coat, and the other as a clean-cut male in a white t- shirt.

Adam Campbell pg. 732 said Jessica Cave told him she saw 10 shooters at the school.
· Jessica Cave pg. 1820- 1822 her mother reported that Jessica was in Science class when the shooting began. She hid in the green house room with the rest of the class until SWAT rescued them. Jessica did not see any shooters but heard the gunshots and bombs. 

Louis Scileppi pg. 761 told police that Chris Cowles had seen Joe Stair outside the school on April 20, 1999. 
· Chris Cowles pg. 761 actually saw Stair walking by the school about 1.5 weeks before the attack. Stair walked along the fence from the soccer field area towards Pierce Street. Cowles believed that Stair had been expelled from Columbine and thought it weird he’d be by the school. Stair was not expelled, he graduated the previous year. 

Wade Frank pg. 801 saw a white male, 18 yrs old, 6’ 2”, with dirty blond hair wearing a dark trench coat standing at the top of the stairs. Wore a black baseball cap backwards or possibly a knit ski cap. Initially thought it was [name redacted by police] but his friend, Tyler Jackman, who was with him told Wade that it was Dylan, last name unknown. Saw this gunman walk down the stairs and shoot a male laying on the ground in the mid or upper back.
· Tyler Jackman pg. 873 Dylan Klebold, who was about 40 yards away from Tyler, was holding a sawed off shot gun. Dylan had appeared from the stair case in the back of the school. Tyler knows Dylan and Eric Harris from second hour video class. Pg. 879 he is “absolutely certain” the person he saw on the west side of the library, on the stairs, was Dylan Klebold.

Brian Frye pg. 807- 808 while crawling past the administrative offices, just past some file cabinets, he looked to his left and saw five or six persons all dressed in black. He reports these persons could have been students from the gymnasium pg. 813 after looking through the year book he does not think that the gunman he saw was Harris. He said he assumed it was Harris because he did not recognize him as Dylan Klebold that day and knew the media announced the shooters as Eric and Dylan. Frye named someone as the shooter; name redacted by police. Pg. 815 after looking at the image of Dylan Klebold from the cafeteria video camera Frye said Dylan did look like the person he saw shooting people. He stated that he remembered the firearm being in the persons left hand, and the ballcap on backwards. Pg. 816 Frye not 100% positive Klebold was the person he saw but he was fairly sure. Gave it a seven on a scale of 1 to 10. He was with Chris Therrien at the time.
· Chris Therrien pg. 1204- does not mention seeing anyone in black near the administrative offices.  pg. 1207 saw a tall shooter, white male, black cap, large nose, shoulder length hair, black trench coat with a gun. Therrien was with Brian Frye. After talking with Bijen Monte and being shown a yearbook picture of [name redacted by police] he thought that may be the shooter he saw. This was the same person Frye thought might be the shooter; after seeing cafeteria image of Klebold (see above) Frye was fairly sure Klebold was the person he saw. Pg. 1208 He also spoke with Brian Frye about [name redacted]. Therrien was shown a line up and picked [name redacted] as the “possible” subject he saw. He stated, “I still have Dylan Klebold’s picture in my mind, because I’ve seen his picture so many times since it happened.” 
· Bijen Monte pg. 1017 said she’d never met Dylan Klebold or Eric Harris. pg. 1018 Saw a guy in a trench coat whom she recognized as [name redacted by police]. Saw three kids go “down” and saw this person standing over two of those kids (this would have been Sean Graves, Dan Rohrbough and Lance Kirklin; the shooter stood over Kirklin specifically according to other witnesses, including Kirklin). Pg. 1020 Monte picked someone out of photo line- up. Name not listed in report. Said Brenton Hooker also saw this person with a gun. pg. 1025 said after she ran into the cafeteria she quickly glanced (“one to two seconds”) out the window and saw two males in dark clothing looking in the window. She did not believe it was the same individual she had seen earlier by the southwest corner. She then ran to the auditorium and saw “two suspicious males dressed in dark clothing”. Monte could not see their faces or identify them but thought they were suspicious and ran the other way and was fired upon as she was running down the east hallway. pg. 1026 did not recognize anyone in the cafeteria video photo # 44. Showed video photo #51 of Dylan Klebold and Monte indicated the black shirt, shoes, gun, and hat possibly looked like ones worn by the gunmen she saw on the southwest corner of the school. Could not identify anyone in video photos #52 or #53. 
- Brenton Hooker pg. 1465- Saw a tall shooter (trench coat, ball cap backwards, curly hair, half mask) shoot toward Leawood Park. Thought it was [name redacted by police] pg. 1467- Police showed him video still photos of Dylan Klebold from the cafeteria and he identified Klebold as the shooter he saw.
- Sean Graves pg. 208- 209 Identified the gunman who shot him and was shooting at Lance Kirklin and Dan Rohrbough as Dylan Klebold. He heard more shots by Lance and Dan after he, himself, went down and looked over to see “a bunch of blood on Lance’s face”
- Wade Frank pg. 801- 803 identified Dylan Klebold as the shooter who stood over Lance Kirklin and shot him in the face.
- Tiffany Lien pg. 974- 975 initially thought the person who shot Lance Kirklin was [name redacted by police] but after seeing Dylan’s photo from cafeteria surveillance video she was certain it was Klebold.
- Jayson Autenrieth pg. 670- 671 was sitting with Anne Marie Hochhalter and Kim Blair near Tiffany Lien and Tessa Nelson (pg. 1035) and he identified the two gunmen as Harris and Klebold.
- Tessa Nelson pg. 1036 believed the person she saw that day was Robert Perry.

Stefanie Haney pg. 829 said she saw and greeted Eric Harris and Dylan Klebold as they walked through the double doors by the school store at approximately 11:10- 11:15 am. Both were wearing trench coats, she knew them from school. She also described a third male walking with Harris and Klebold. The white male looked older than a high school student and she didn’t recognize him. He was about as tall as Harris with dark hair in a kind of bowl cut with shaved sides wearing a white t- or v- necked shirt (like a man’s undershirt) with its sleeves rolled up once or twice. She did not see any of these individuals with a weapon. Pg. 830 saw Harris, Klebold, and an unidentified male walking towards the entrance to the commons. Harris wore a black trench coat and blue jeans. Klebold wore a black trench coat and blue jeans. Both had their hands in the coat pockets as if trying to keep the coat closed. The third male was walking 1- 2 feet behind Harris and Klebold but appeared to be with them. This time reported that he was “about the same height” as Harris, wearing black boots, a white v-neck t-shirt and blue jeans. He had a medium complexion, dirty blond hair in bowl cut with shaved sides and back, possibly early twenties. Pg.834 thought she had seen the third male at Mark Manes’ house in December 1998 when at that time he had long hair, slicked back. This time reported that he was taller than Klebold and Harris and approx. 19 to 20 yrs old. Pg. 837- the third male was walking behind Klebold and Harris and the three were walking towards the cafeteria. This time reported he was “taller than Dylan” between 19- 20 yrs old with short dirty blond hair. Pg. 838 investigator discussed evidence collected by the task force that indicated that only Harris and Klebold were involved, including evidence that several TCM members were at school on 4/20, including Brian Sargent, Nate Dykeman, Zack Heckler, Brooks Brown, and Robyn Anderson. Haney agreed no one else was involved after hearing the evidence. 
· Courtney Shakowski pg 1157- 1158 saw two subjects in trench coats, one significantly taller than the other, walk into the school around 11:10 am. She remembers a guy with long blond hair, ear length, wearing a white t-shirt, walking about 3 to 4 ft behind these subjects, going in the same direction. Pg. 1159 says she didn’t see them enter the school but rather saw them northwest toward the Senior parking lot from the Junior Parking lot and that it was the shorter subject who carried the duffle bag. She said she saw Autumn Hettinger slow down to let “him” cross. Pg 1160 said there were 3 other people walking behind the two in trench coats. One, a white male with long blond hair and a white t-shirt was about 3 feet behind, and two feet behind him were 2 other white males. 
1. Lindsey Ludwig pg. 6815 was with Courtney Shakowski. Did not report seeing two suspects in trench coats walk into the school or seeing anyone behind them.
2. Cora Lininger pg. 6790 was with Courtney Shakowski. Reported she did not see anyone in trench coats, nor see anything else unusual when they left for lunch. 

Courtney Haulman pg. 840- saw three guys. The “main” guy was over 6’ with long curly, dark-colored hair and a black trench coat. She identified [name redacted by police]. pg. 841-observed three males in black trench coats standing next to the stairs which lead to the west entrance of the school. Gunman #1 was a white male, approx. 17 yrs old, 6’3”, medium build, long curly dark hair, wearing a black trench coat, dark colored pants. Gunman #2 was a white male, 16 to 17 yrs old, shorter than #1, medium build, no hat or mask, dark clothing, black trench coat, dark shirt with grenade type things hanging on it. She recognized gunman #1 and #2 as people she’d seen in school before. Gunman #3 was a white male in a black trench coat and white shirt. Got a side view only of the gunmen. pg. 842- was shown 3 photo lineups. She picked who she believed was gunman #1 from the first, who she thought was gunman #2 (stating there was a 50% chance she was correct) from the second, and she could not identify anyone as gunman #3 from the 3rd line up. The names of the individuals she selected were not in the police statement. Haulman stated that gunman #1 and #2 were close to each other and the 3rd gunman was standing above them on the stairs. pg. 844- observed two persons with weapons and a third person with them possibly talking to them or yelling at them. She could not tell if the third party had a weapon. Haulman was unable to pinpoint where the three were standing. Haulman was unable to identify anyone in the photos shown to her. Courtney Haulman was with Heather Avery at the time of the shooting.
· Heather Avery pg. 676 saw only two shooters by the west cafeteria doors. No identification of the subjects is listed in the police statement.

Trent Karnes pg. 913 one of the gunmen he saw at the top of the stairs was a white male, 6’2” to 6’3”, thin, with medium brown shoulder length hair wearing black pants, black trench coat, possibly a white shirt and black leather cap. Does not think he was one of the suspects pictured on TV. Pg. 919 He saw one kid running backwards up the hill with a smile on his face. He was wearing a white shirt and faded blue jean shorts and stopped to watch. Trent didn’t think he was part of anything but at first they thought it was a joke. Others were running and smiling. Police showed a photo array to Karnes and he selected photo #4 as the possible shooter with sunglasses. The name of the person in the photo is not listed in the report. He was with Mindy Pollock and Peter “Evan” Vitale. 
· Mindy Pollock pg. 1095- 1096 saw two people with guns on the west hill area of the school; one near the bottom of the concrete stairs near the west access door to the cafeteria. She thought this was [name redacted by police] and was 8 to 9 out of 10 that it was him. He wore a black cloth trench coat, backwards black baseball hat, face was long and nose was pointed, light complexion and mustache. “He looked like a giant rat”.  He wore a black shirt with no writing, black pants over the top of black boots. The second gunman was standing near the top of the concrete steps. He wore looser fitting black pants, black boots, white dress-type shirt with front buttons, red hat on backwards, holding a gun. Pg. 1098 gunman near the bottom of the stairs was really tall and skinny, wearing a long black trench coat, black pants, and baseball cap on backward. She thought it was [name redacted] because she’d seen him at school during her freshman year. She’d never seen Klebold and when she looked at Klebold’s year book photo he had short hair; this gunman had long hair. Based upon Klebold’s year book photo she thought [name redacted] was the person she saw. Pg. 1099- Pollock was shown cafeteria video photos of Dylan Klebold and she immediately identified him, and the gun he held, as the shooter she saw at the bottom of the stairs. Also nearby was John Cook
· Peter “Evan” Vitale Pg. 1246 Had seen Klebold around school but did not know his name until the shooting. As he and his friends were starting to drive away, Vitale looked back and saw what he believed to be a third shooter described similar to that of the first shooter. White male, white shirt, black pants holding a shotgun, standing alongside the wall next to the single door on the west side of the cafeteria just below the stairs. He could not rule out that this was not the same person that had been shooting at the top of the stairs as he could not confirm having seen all 3 suspects at the same time. But didn’t think the person could have gotten down the stairs so fast and he was holding a different gun. Pg. 1250 As he and his friends pulled away in their car, he looked back again and saw a person by the single door that is by the teacher’s lounge on the west side of the cafeteria. This person wore a white t-shirt, possibly black pants and carried a shotgun. After seeing media photos he thought this could have also been Eric Harris but still wasn’t sure. Vitale viewed 4 cafeteria video photos of Eric Harris and stated,” That definitely looks like the person I saw” at the bottom of the stairs by the single door. Vitale said, “This whole time I’ve questioned if that I could have seen him twice.” 
· John Cook pg. 755- 756 saw two shooters. Believed them to be seniors at Columbine but he did not know their names. 

Mark Opfer pg. 1063 saw two white males at the top of the stairs. Opfer did not recognize either of the individuals. Both were wearing all black, with black trench coats. One was about 6’4” tall, wearing a backwards black hat with a “B” emblem on it. The other was about 5’8” tall. Pg. 1064 At the time, Opfer believed the taller person in the black trench coat who was with the shooter was [name redacted by police] since [name redacted] is about the same height and build and always wears a black trench coat and a black beret. Pg. 1065 He was showed a photo of the shooter and almost instantly Opfer became very upset and said, “That’s exactly what I saw!” He positively identified the image of Dylan Klebold as being the individual he previously described on 4/27/99. 
· Opfer was with Dan Rohrbough (deceased), Lance Kirklin and Sean Graves (pg. 208- 209). Graves also identified Klebold as the tall shooter. Kirklin saw two shooters but could not identify either one. 

Cara Sander- Pg. 1122-1123 saw a gunman at the top of the outside stairs which lead from the senior parking lot to the second level of the school; standing near the path that runs along the top of the hill west of the stairway. White male, very full face, pudgy/ overweight, dark hair possibly 1.5 inches long. Dark eyes, dark, thick bushy eyebrows. Wearing long black trench coat. Near him was a white male, no facial hair, in white short sleeved t-shirt with some red and black writing on the front. pg. 1124 Sander did not think Harris or Klebold resembled the gunmen she saw. She described the one she saw most clearly as having “a fuller face with darker eyes, and thick, dark eyebrows”. She looked through a 1998 yearbook and felt [name redacted by police] looked like him. This person was in a TCM group picture, as well. Pg. 1128 thought the gunman in the trench coat had a full face, pale complexion, dark short hair, brown eyes. Pg. 1130 gunman in trench coat was not wearing a hat or gloves. Was heavy set, kind of tall, with thick black eyebrows. Pg. 1131- 1132 white male with black trench coat and black pants, identified as [name redacted]. Other suspect was white male, 5’10” – 5’11”, 205- 210 pounds, wore white t-shirt, had dark brown or black hair in a bowl cut. Pale skin, chubby face, possibly bangs. Cara Sander saw a second white male standing a few feet from the gunman. Pg. 1132- 1133 said she was 100% certain this is the person she saw and “she would not care if [name redacted] had alibi witnesses, or if physical evidence and witness statements indicated [name redacted] was not present and was not involved in the shooting on 4-20-99 at Columbine High School. Cara said she would continue to believe that Subject #1 was [name redacted] and none of that would change her mind.”  Pg. 1133 the subject in trench coat may have only looked big because he was carrying things inside the coat.  Cara Sander was with Jennifer Tindall when she saw the shooters. 
· Jennifer Tindall pg. 1224-1237 initially thought the shooters were not Harris or Klebold but after seeing images of them from the police she was certain these were the two shooters she saw.
· Individuals whose statements indicate that Dylan Klebold was the trench coat wearing gunman on the hill near the stairs outside:
Brian Anderson pg. 182, Richard Castaldo pg. 195- 196, Nick Foss pg. 199, Sean Graves pg. 209, Peggy Dodd pg. 324, Rich Long pg. 493, Bree Pasquale pg. 522- 523, Carole Weld pg. 600, Jayson Autenrieth pg. 670- 671, Will Beck pg. 690, Kyle Bramlett pg. 715, Josh Chavez pg. 735, Patrice Doyle pg. 781- 782, Wade Frank pg. 803- 804, Tyler Jackman pg. 877, Brad Jenkins pg. 888, Devin Kathol pg. 922, Kari Klapper pg. 945- 946, Mark Opfer pg. 1065, Janine Roberts pg. 1109, Laura Smalley pg. 1172, James Stewart pg. 1189, Adam Thomas pg. 1214, Evan Vitale pg. 1245- 1246, Justin Woods pg. 1267- 1270, Brenton Hooker pg. 1467, Justin Alber pg. 2293, Crystal Archuleta pg. 2370, Mike “Bo” Baribeau pg. 2413, Mary Campbell pg. 2627, Alicia Maes pg. 3614- 3615, Veronica Nuncio pg. 3944, Alisa Owen pg. 3982, Anthony Sammauro pg. 4301, Tyler Stark pg. 4520, Brendan Trujillo pg. 4647

[bookmark: _Hlk532220677]Chris Wisher pg. 1261- saw two kids in trench coats with guns and one kid in a white t-shirt throwing bombs onto the school. pg. 1264- Heard rapid gunfire from within the school while observing the person in the trench coat and the one in the white t-shirt outside the school. pg. 1266 when shown pictures of Harris and Klebold from cafeteria video camera he indicated that these were the two people he saw outside. The person in the photo in the white t-shirt was the one throwing the bomb on the roof.   Pg. 2217 in TV interview after fleeing the school, told reporter he saw two kids in trench coats with guns and another kid in white just standing there on the side of the school. One of the gunmen turned towards Wisher so he and his friends got down; when the bullets stopped they got up and looked over and saw the kid in the white throwing bombs onto the roof. Wisher was with Jacob Apodaca, Josh Chavez, Donald Arnold, Pat Neville. Refers to John (last name unknown). This was Jonathan Cole. 
· Jacob Apodaca pg. 653- thought there were 3 shooters, 2 with trench coats, 1 in a white t-shirt. Pg. 655 Said the shooters he saw were NOT Tad Boles, Brian Sargent, Robert Perry, or Joe Stair. Apodaca did not indicate that he heard gunfire coming from within the school as Wisher claims. Apodaca was with Chris Wisher, Josh Chavez, Donald Arnold, Pat Neville. Refers to John (last name unknown).  This was Jonathan Cole.
· Jonathan Cole pg. 749- believed he saw three males shooting and throwing bombs. pg. 750- he walked out of the doors on the upper level just north of the library on the west side and saw two males in trench coats whom he believed had just exited the same doors. One wore a ski mask with one large hole in it. Both were tall; neither wore hats. One wore a white shirt under his trench coat, the other a black shirt and black or dark pants or jeans. One had brown “puffy” hair. He recalled seeing a third male in a white t-shirt with short or no sleeves and blue jeans exit the building behind the trench coated males. He next remembered that the male in the white shirt yelled at the other two males in trench coats to “GO!! GO!!” The trench coated males drew weapons and began to fire. Cole ran and when he looked back he saw the male in the white shirt throw bombs on the roof. Cole was with Jake Apodaca, Chris Wisher, Josh Chavez, Donald Arnold, and Pat Neville.
· Donald Arnold pg. 666- was with Jacob Apodaca and Chris Wisher on the soccer field. Arnold saw only two suspects. 
· Josh Chavez pg. 735- 736- only reports seeing two suspects. Did not indicate that he heard gunfire coming from within the school as Wisher claims.
· Pat Neville pg. 1044- was with Jacob Apodaca and Chris Wisher on the soccer field. Neville saw only two suspects. 
· Arthur Curtis pg. 766- was also on the soccer field, though not with Wisher’s group. Saw only two gunmen. Saw sophomore, Denny Rowe, standing near subject in trench coat and subject in white shirt with black straps across the lower chest. Rowe took off running, yelling a warning for everyone to get away. (Rowe was possibly the white male who yelled “Go, Go” when Harris and Klebold began firing).
· Denny Rowe pg. 1118- saw gunman in trench coat shoot what he believed to be two females sitting against the wall outside of the west doors by the west exit door to the library. The two immediately slumped over. (By official account, this would have been Rachel Scott and Richard Castaldo). The suspect then took off his coat and was wearing a light gray t-shirt and an Alice pack/ strap harness system. Rowe saw only two gunmen. 

Ben Biehl pg. 1307- 1311- saw no gunmen. Told police there were more than two people involved. Said Brittany Weeden told him she had seen a shooter wearing all white. He also heard there was a shooter on the roof (See “Shooter on the Roof” claims and explanations).  
· Brittany Weeden pg. 4701- 4702- saw two gunmen. One wore a black trench coat and a black baseball cap. She saw this gunman briefly going up the stairs northwest of cafeteria. Then she saw him and the other gunman (white shirt, blue pants, and a vest which held some of his gear) come down the stairs to the cafeteria.  Weeden described the actions of these individuals within the cafeteria. The actions she describes are what Klebold and Harris can be seen performing on the cafeteria surveillance tape.  

Cecilia Buckner pg. 1331 On April 9, Chris Morris withdrew all of the money from his account at the bank.

John Buschman pg. 1342 -thought there were more than 2 people responsible but he never saw any of the gunmen and could provide no evidence for why he thought there were more than two. 

Jennifer Christensen pg. 1367 Heard from friends (who are not named in the statement) that there was a third person involved. Heard that Harris and Klebold yelled the name “Joe”; she surmised this was Joe Stair. Jennifer heard nothing herself; she fled the school and did not see or hear the shooters.
· Courtney Herivel pg. 1928 (see her statements below)
· Travis Meason pg. 2051 (see his statements below)
· Elisha Encinias pg. 2939- 2935 (see her statements below) 

Emma Coxall pg. 1379 saw no gunmen. Said some students say they believe there was a third person involved. She did not hear any names of these students who may have been involved and she did not give the names of the people claiming there was a third gunman. 
Dana Esterak pg. 1408 was contacted because police were told she had information regarding a 3rd shooter. Esterak did not see a third shooter. She reported that Tiffany Lien and others said they saw a 3rd gunman and they named a specific individual. Police set up 14 different photo lineups for Tiffany and she could not positively identify the person she named, she then said she wasn’t sure. 
· Crystal Enney pg. 2950 heard from Tiffany Lien that she saw one of the gunman pacing the stalls in the cafeteria bathroom. He shot out the mirrors. Lien and the other girls thought it was [name redacted by police].  
· Tiffany Lien pg. 968 Initially thought the gunman she saw was Robert Perry after looking through the yearbook right after the attack. However, two weeks later she was not certain. She thought the gunman she saw had dropped out of Columbine (Perry had dropped out). Pg. 974- 975 after being shown photos of Dylan Klebold from the cafeteria video camera, she said this is the person she saw outside. She’d never seen Klebold before but was familiar with Perry, which is why she thought it was Perry she had seen.  

Marla Foust pg. 1410 as she left her math class, she saw someone in the hall dressed in black wearing a trench coat and holding a weapon. She thought it was [name redacted by police], but was later told by other students it was Dylan. She said “they look alike”.

Trista Fogarty pg. 1420 locked the doors of the house she ran to because she heard that there was someone in the neighborhoods shooting people. It was unknown where Trista had received this information. pg. 1421 Trista believed there were more than 4 shooters. Trista never saw any shooters. Fogarty said her friend, Leigh Ann Clark, told her that she saw [name redacted by police] shooting in the cafeteria. 
· Leigh Ann Clark pg. 2723- 2728  described someone she identified as [name redacted by police] at 9 am near the phones by the attendance office. This person was not holding a gun, was not shooting, and was seen hours before the attack began. Leigh Ann reported that he just looked “weird”. He wore all black with chains on hat, back pack, and pants, his hat on backwards, a knee-length trench coat with an insignia, carrying black back pack, high boots which were almost to the knee, all black plastic sunglasses with circular lenses. During the shooting she did not see any gunmen; she thought she saw someone in black near the pop machines when the shooting started but did not actually see this person shooting; also “could have sworn someone else was shooting upstairs” but she did not see anyone.

Greg Italiano pg. 1471. Saw no gunmen. Said a TCM member who had dressed as Marilyn Manson for Halloween in 1998 turned himself into to police. Halloween was last time he’d seen him. Described this person as w/m, approx.. 6’ tall, thin build, 150- 200 pounds, with dark hair; usually wore dark colored trench coat, dark pants and shoes, black baseball cap with red bill, wore it backwards. 
· Physical description sounds like Robert Perry and others have mentioned him looking like a warlock or Manson for Halloween (Tyler Chenoweth pg. 1827, Jen Smull pg 2183- 2185). Perry was not arrested and did not turn himself in. Police questioned him and executed a search warrant on his home. No evidence of involvement in the planning or the attack was found. 

James Kirby pg. 1485 said his friends Michael Casey, Ben Fisher and Nick Thomas said Robert Perry was involved in the shooting. None of them saw Perry that day but they knew him from before so thought it would be him.
· Michael Casey pg. 1357 says he “told no one Robert Perry had been one of the shooters or involved in the bombings.” He had just been surmising it with others when people were thinking about who could be involved. After evacuating the school and mixing with the other classes at Leawood Park someone Mike knows as Terry LNU said that it was Dylan and Eric. 

· Benjamin Fisher pg. 1414 was interviewed because someone told police that he said Perry participated in the attack. He said had no evidence for it, he said it was his gut instinct.

· Nick Thomas pg. 1687 Never saw any of the shooters. Told James “Nick” Kirby that it could have been Perry based upon the description he’d heard from other students, especially the roughed-up face. Thomas never saw Perry at school that day.

· 
Heather Lietz pg. 1503, Lacey Smith told her that Perry said hi to her in the cafeteria, stepped around her and then began firing
· Lacey Smith pg. 4465- 4475    Said she saw Perry come into the cafeteria, he said Hi to her and kept walking past her. When he stopped, he began “shooting from the hip”. Lacey didn’t see the gun but heard the loud rapid fire. Police told Lacey that bullet casings were not found where she said the shooter was standing “and she seemed to understand that he was probably not shooting”. Video from the cafeteria also doesn’t show any evidence of Perry. She later told police that she has a vivid imagination and she isn’t sure who the individual she saw was or if he was wearing a trench coat. She also wasn’t sure if the gunfire she heard was coming from inside the cafeteria where this person was, or if it was outside. Lacey told detectives that she couldn’t identify Perry as the person she saw, she saw no weapon on this person, and couldn’t tell where the gunfire was coming from. 

Katie Micek pg. 1553 She did not see any shooters but she had heard that there were other people (aside from Harris and Klebold) shooting. She said she had heard there was a shooter on the roof and had also heard that there was someone wearing a white t-shirt, but she knew that Klebold and Harris were not wearing white t-shirts but wearing black trench coats.
· The shooter on the roof was determined to be an HVAC technician pg. 741- 747
· Eric Harris wore a white t-shirt beneath his coat; he shed the coat early in the attack

Jaimi Norden pg. 1601 she had heard rumors from other students that --------- may have been involved because he was friends with Harris and Klebold. She didn’t have any specifics as to his involvement and she did not see any shooters. 

Holly Pinkham pg. 1620 she did not see any shooters but she told police he seemed to her like there had to have been more people shooting. She said because her friend, Dan Goin had his shoe shot off in the middle hall at the same time someone was shooting in the cafeteria. She said a lot of people think there were 3 shooters and that her friend, Ashley Egland believed she saw Chris Morris shooting. She reported John Ballard and Jen Smull saw [name redacted by police] shooting, but she didn’t have first hand conversations with these students. 
· Still trying to find a Dan Goin
·    Ashley Egeland pg. 5247- 5255 believed she saw Eric Harris and Chris Morris shooting at her near the main entrance hall. She described Morris (pg. 5253) as wearing a white t-shirt, and being 5’8”, “the same size as her”, with a “scrawny” body. Ashley said Harris (pg. 5252) wore a black t-shirt and was 6’ tall. She referenced another student by the name of Lacey, who was escaping at the same time that she was.
· Chris Morris was actually only ½ inch shorter than Dylan Klebold and he weighed 30 pounds more than Dylan (pg. 10798), so the person she described as Morris could not have been him. 
· Harris’ autopsy indicates he was 5’8” and he was wearing a white t-shirt. 
· Lacey Hohn pg. 3343-3344 saw two shooters in the main hall. One was Dylan Klebold, she did not get a good enough look at the second gunman to identify him. 
·     -  John Ballard pg. 1765- 1766 saw the two gunmen walk past his science classroom.  
        Described one as over 6’ tall, hat on backwards, blond big hair out the back. Initially, he told 
        police he thought this was the same person he later saw on television “acting all worried” 
        but the following day he reported that this individual was Dylan Klebold. 
·      -  Jen Smull pg. 2183- 2185 (see her statement below)

John Ungerland Pg. 1697 (pg. 1702 is a duplicate) at approximately 1430 hrs on 4-20-99 he saw a car speeding northbound on Yukon Street. He reported that both occupants wore black trench coats and he thought the driver was [name redacted by police]. The passenger was a w/m with long, dirty blond hair. He recognized him as a former CHS student; thought the passenger was holding a gun. Pg. 1699 described the driver as a w/m, 18- 20 yrs old, “real tall”, thin, with short dark brown hair, wore a black shirt. He had been a student at CHS. On a scale of 1 to 10, he was a 3 on the driver being [name redacted]. Passenger was a w/m and had a gun. Pg. 1700 passenger was w/m, short (perhaps 5’9”), long dirty blond hair, wearing a sueded black duster. Ungerland described him as a “fanatic” within the Trench Coat Mafia, remembers him as a classmate in his Tech Lab class the previous year. Pg. 1704 described the passenger as a w/m, approx.. 18 yrs of age, 6’5”, black hair regular length, with long face, acne, sunken cheeks and crooked teeth. Wore a black, duster-type trench coat. Believed him to be [name redacted]. Pg. 1705 identified #5 from a photo lineup as the passenger, saying he was 75% sure of that. He advised #6 was a second line up was [name redacted], but he was only 85% sure. Pg. 1707 thought the driver was [name redacted]. Police told him [name redacted] was with family at that time; Ungerland said he thought the person looked like [name redacted]. He was 100% sure the passenger hanging out of the window had a weapon.
· Jenny Matthews pg. 5924 saw the front seat passenger hanging out the front window. She stated her first observations were that he was holding a video camera. He was a w/m, approx.. 17 yrs old, brownish, blond hair wearing dark clothes. The driver was a w/m, approx.. 18 yrs old, with brown hair and dark clothing. She only observed the suspects for 2- 3 seconds total. The black thing the passenger was holding with two hands was approx. 2 feet long. Stated she was almost positive the object held by the suspect was a video camera until Ungerland told her it was a gun.
· Brian Anderson pg. 184- spoke with John Ungerland. John told Brian he saw an ex-student driving in the area of Caley Avenue in a red Geo Metro. This student was holding a gun in his hand. 
· Ben Biehl pg. 1310 Ungerland told him about seeing a red Geo. His girlfriend had commented that a passing car had a camera in it, Ungerland thought it was a gun.


Alise Williamson pg. 1724 saw no shooters. Told police she heard second hand that [name redacted by police] may have been involved in the attack. 

Jason Baer pg. 1759 Did not see any shooters; was hiding in a storage closet or greenhouse in the science room. Reported that he heard more than two people yelling to each other saying ‘“over here” + stuff’

Tara Cornelius pg. 1843 reported that she had heard some students had seen someone in the hall with a chain saw. 

Chantel Downs pg. 1872 saw no shooters. Said Elisha Encinias hid with her in the greenhouse room and told others she thought there were 3 shooters and that one was a senior, name unknown, last year.
· Encinias pg. 2939- 2945 reported seeing 2 gunmen, one she identified as Klebold. See Elisha Encinias  statement below. 

David Eagle pg. 1878 saw a guy with a gun by the door of the science rooms. He had spiked black hair, shaved on the sides, blond on top (little part). White male, about 5’9”, about 18 yrs old, no facial hair but didn’t really see his face well due to smoke. Wore a black shirt. Pg. 1881 “killer” had black shaved hair with blond streaks. Hair was longer on top than it was on the bottom. Wore a black short sleeved t-shirt. Did not feel like this person looked liked the pictures of Harris and Klebold he later saw on TV. There was another person standing next to him, but he couldn’t see that person. Pg. 1884 saw a man with shaved black hair with blonde streaks holding a sawed off shotgun. Said the Clement Park Manager may have information about the rumor that there were five shooters. Pg. 1885 saw a white male in black t-shirt with black hair, shaved on sides, dyed with blond streaks. The male party appeared to have a physical defect as he appeared to have a very long face. Picked out picture #6 as “possibly being the person whom he saw” but stated that he “cannot be sure this is the person whom he saw”. The name of the person in picture #6 is not listed in the report.
· John Spahlinger pg 1176 he did not see any shooters but he heard from some of the students running to Clement Park that there were 4 shooters. One of the shooters was described as tall white male with a white shirt. The students, who were initially at the soccer and football fields, advised Spahlinger that when one of the TCM gang members had dropped his coat, they saw a gun. Pg 1178 stated he heard stories from two gunmen to five gunmen, but really wasn’t paying attention because he was more concerned with their safety. Spahlinger stated he had no other information to report and that he did not know where someone got that he had witnessed five individuals exit a black vehicle while working in the park. 

Courtney Herivel pg. 1928 saw no shooters. While hiding in the greenhouse room she heard who she thought was a gunman say, “Joe, I have three of them in here.” She’s very positive that she heard the word “Joe” and not the word “yo”. 
·  Elisha Encinias pg. 2939- 2945 reported something similar; see below

Laura Hornbaker pg. 1939 saw no gunmen. Said she heard from her friends that Josh (Christopher) Ortwein witnessed the shooting and was telling everyone that he saw [name redacted by police] shooting a gun. 
· Christopher (Josh) Ortwein pg. 5076 his mother, Janice, was interviewed as he was out of town. He was in choir class and hid with 60 other students in the choir office room. He heard gun fire and knew someone was in the school shooting only because kids in the room were in contact with police on cell phones. He saw no shooters. 

Pamela Karakusis pg. 1980 saw no gunmen but was adamant and positive that there were at least three shooters. She had told police (pg. 1978) that she heard gunshots from the hallway in front of the cafeteria as well as from the hallway in front of the library. 

Elizabeth Lavely pg. 2006- 2007 saw no shooters. Katie Patrick told her that she heard one of the gunmen say the name “Joe.”
· Katie Patrick pg. 2100 told police she heard someone yelling, “Joe”

Nathan Lopatin pg. 2016 saw no shooters and had no idea how many people were involved. Had heard “through the rumor mill that [name redacted by police] may have been involved and was arrested.”

Ashley McKenna pg. 2046 saw no gunmen. Heard yelling by “boy voices”. Said she heard one of these voices yelling, “Joe”. The statement with the name “Joe” was made referencing him to come to them or to go. 

Travis Meason  pg. 2051 reported that Elisha Encinias and teacher, Mrs. Williams, heard a male voice say, “Joe, gunned down three more.”
· See Elishia Encinias (pg. 2939- 2945) statement below
· Beverly Williams pg. 2258 she did not hear anyone say “Joe” but said a few students did

Eric Parsons pg. 2090 Did not see any shooters. Heard people describe one of the shooters as a tall guy with his face all broke, very slender. pg. 2092 the day after the attack Parsons saw who he believed to be Robert Perry (described as W/M, 18 yr, 6’3”, skinny about 180 lbs, with dark, short curly hair, bad acne scars and bad teeth. He thought it sounded similar to the person other people said they saw shooting but Parsons never say any shooters. Pg. 2094 as the class hid, they saw three guys get arrested on TV and thought the incident was over due to these arrests. 
· Matthew Akard, James Brunetti, and Matthew Nalty were taken into custody near the school grounds but it was determine they were not involved in the attack and they were released.

Katie Patrick pg. 2100 Said she heard someone yelling, “Joe” 

Elizabeth Ratay pg. 2126 told police she heard other students say they believed there were more than two suspects involved in the shooting, however, Elizabeth said she had not heard any specific names mentioned, nor any evidence that would support those beliefs. 

Jessica Rusch pg. 2143 Her boyfriend, Patrick McDuffee, told police Jessica had identified one of the gunmen as [name redacted by police]. Pg. 2144 near the science room she saw a gunmen who was about 6’ tall, skinny, all in black (black face mask, black jeans, black trench coat) with a black baseball cap on backwards. Brown, curly collar length hair, unknown age. She did not know who it was, after discussing the description with McDuffee it was he who determined that the shooter was [name redacted]. 
· Patrick McDuffee pg. 10793 was at home during the attack, saw nothing. In his initial statement, he surmises for police several people he thinks would have been involved, even stating where they were during the attack even though he was not at the school. When asked about this subsequently (pg. 10794) he told police this was all speculation on his part and that he was just trying to help police.

Elizabeth Schneider pg. 2164 said students had told her there were more people involved. No specifics or evidence was provided. 

Jennifer Smull pg. 2183 looked out the classroom door and saw a senior she knew was the shooter. She said she also saw an adult in his 30’s, blonde, short spiky hair with a gun. The two tried to break into the room Dave Sanders was in. Pg. 2185 said she saw [name redacted by police] in a black trench coat, black shirt, black and white camouflage pants carrying a heavy black duffel bag with yellow stripes or some yellow color near the main doors. Smull said [name redacted] is 2- 3 inches shorter than Dylan. Said she saw Eric Harris at the smoker’s pit between 11:05 and 11:10 am on 4-20-99. Smull said she made a remark about having a bad day and Harris said something like, “Not only are you having a bad day, it’s Hitler’s birthday”. She remembered the remark because Harris usually didn’t speak to her. Smull reported Taran Fleming, Brooks Brown, and Rachel Scott might also have been at the pit at that time. said she peeked between the tables where she was hiding and saw Dylan and another white male in the hallway. Dylan wore a black t-shirt with writing on it, a black hat on backwards with writing on it, and had long curly hair. The other male appeared to be olde, short blonde buzz cut hair. Wore white t-shirt, tight fit, no pocket. Pg. 2186 id’d Dylan from a photo line up as person she saw in hall. Id’d Harris as person she saw in smoker’s pit 20 minutes before the attack.  Id’d photo #3 as possibly the one who carried in the duffel bag. She didn’t know his name; it was [name redacted by police].  Pg. 2188 said [name redacted] carried a large duffel bag near the main doors, then recanted and identified [name redacted] or someone who looks similar to [name redacted] as the person. She could not positively id the subject. Pg. 2189 id’d Klebold as a gunman she saw. Said second gunman was older, short strawberry blond hair, buzz cut, white tight fitting t-shirt, no pockets. Well defined face, high cheekbones, chiseled, wide forehead and muscular neck. 5’11” to 6’0”, oval face, smaller upper lip, narrow nose, and small eyebrows. After viewing cafeteria video stills, Smull identified Klebold but did not think Harris was the subject she saw. Smull’s mother expressed concern that their home phone was being tapped by associated sympathetic to Harris + Klebold. Smull and her mother said they had also been receiving hang up calls daily.
· Rachel Scott had quit smoking; her actions that morning are unknown but it’s unlikely she’d have needed to go to the smoker’s pit
· Brooks Brown pg. 10660- 10674 did not see Harris until he approached Eric pulling things out of the trunk of his car minutes before the shooting started; did not see Harris in smoker’s pit.
· Taran Fleming pg. 1416 no mention of having seen Harris right before the shooting started. She was in math class when the attack began. 
· Jen Smull told several people that she saw the shooter(s).
1. Kyle Gummere pg. 1908- said Smull told him she got a very good look at who did it, said it was [name redacted by police]. Also described a second gunmen as a guy in his 30’s with really short/spiked blond hair carrying a sawed off shotgun and wearing a bandolero with lots of bullets. 
2.  Angela Adams pg. 1737 said Smull told her she saw the shooters and knew their names.
3. Tyler Chenoweth pg. 1827 Smull stold him that one of the suspects was a student who attended a Halloween party as a warlock. Pg. 1830 Smull told him that the tall suspect had curly hair and was the student who came to a Halloween party as a warlock. He thought of Robert Perry based on that description. 
4. Jonathan Ballard pg. 1955 Smull told him she saw Klebold shooting in the school. 
5. Deidra Kucera pg. 1996 one of the suspects tried to open the science room door. Jen Smull said she could identify this person. 
6. Christian Olsen pg. 2084 identified Jen Smull as seeing the gunmen
7. Hannah Sheely pg. 2176 told police Smull may have seen a suspect with a gun
8. Eliza Fernand pg. 2984 Smull told her that she saw a white male, 25 yrs old, in a white t-shirt. She said he was one of the guys. 

Amy Terry pg. 2207 said Elisha Encinias told her that after she ran upstairs towards the library that she could see perhaps four people in trench coats coming through the glass doors at the north end of the west hallway that runs along the front of the library.
· See Elisha Encinias below. She indicated she saw two gunmen and said an initial report that she had said she has seen three was in error. 

Jenny Moore pg. 2255 heard from Chris Therrien that he saw a person with long hair in the cafeteria or outside during the attack. 
· Chris Therrien pg. 1204- 1208 thinks [name redacted by police] may have been who he saw. Therrien was with Brian Frye (pg. 807- 816, see above) who, after seeing cafeteria images, was fairly sure it was Dylan. Also with Bijen Monte (pg. 1017- 1026, see above). 

Beverly Williams pg. 2259 related that Elisha Encinias told her that one suspect possibly graduated the year before and was not a student now at the school. She said she thought that Elisha had said there were 3 suspects, however it might have only been 2. 
· Elisha Encinias pg. 2939- 2947 saw two gunmen. One she ultimately identified as Klebold. The second she could not describe and could not identify. 
· 
Brian Adam pg. 2282 heard a rumor that there were 4 people involved. Also said Danielle Stanek told him that she and some friends were chased outside by the smoker’s pit and over the fence by a gunman. 
· Danielle Stanek pg. 4517 never saw or was confronted by any gunmen. Was with Sarah Anderson and Sara Ryan when she escaped the school.
· Sarah Anderson pg. 2331 said they ran out to the fence by Clement Park. Someone said they saw a gunman (Sarah did not see anyone), so all the kids climbed the fence. She does not indicate that they were chased or fired upon.
· Sarah Ryan pg. 4264 never saw or was confronted by any shooters.

Sarah Anderson pg. 2331 since the shooting had heard rumors that Joe Stair, a former TCM member, was at Columbine on the day of the attack. She did not indicate from whom she had heard this nor any evidence to substantiate it. 

Crystal Archuleta pg. 2364 observed a very tall male in a trench coat, and backwards black ball cap; believed it to be [name redacted by police]. Thought it was him because he walks pigeon-toed. pg. 2365- 2366 said [name redacted] was outside walking up the hill by the stairs. She did not know his name at the time; she looked for his picture in the yearbook afterward. Has seen him before at school and described as white male, very tall (almost 7’) very thin, very curly dirty blond or brown hair down to neck, always had a backwards black ball cap on. Hair would stick out under the cap. Had bad acne, no facial hair; walked pigeon-toed with long strides. Pg. 2367 said she only saw his profile for a second or two pg. 2370 viewed cafeteria video stills of Klebold and said after seeing the pictures she believed that it was Dylan she saw and not [name redacted].

Deborah Baker pg. 2392 told police when she picked up her daughter Natalie on 4-20-99, Natalie had told her there were possibly two shooters other than Harris and Klebold but Natalie did not know them  She said Ashley Egeland had seen shooters.
· Natalie Baker pg. 2391  saw only one person in a black trench coat by the student store. She did not see him with a weapon and no weapon was fired.
· Ashley Egeland pg. 5247- 5255 (see below) said she saw Harris and Morris firing guns. She described Eric as 6’ and wearing a black shirt, while Morris was the same size as her and scrawny. Morris was actually taller and heavier than Dylan Klebold, so this is not likely to be who she saw.

Mike “Bo” Baribeau pg. 2411 said after fleeing the school he saw a man in Clement Park with a long “shot gun” get apprehended by police. He “knew of the man did not see face”. Pg. 2413 in Clement Park he saw police confront a kid carrying a weapon, which he later found out was a BB gun. 

Jennifer Barnes pg. 2429 on 4/24/99 she was doing a promotion in connection with Barbizon modeling at a King Soopers store. A high school aged white male in white shirt and black trench coat asked if she went to Columbine. When she replied yes, he said, “you may have escaped this time but you won’t the next time.”

Candace Sterling pg. 2485 after fleeing the school she said the teachers (she thinks Barb Hirokawa and Susan Peters) were talking to each other outside and the names Eric Harris, Dylan, and [name redacted by police] were names associated with the incident. Pg. 2485, 2488 saw Brice McConnell, a senior who she had seen in a duster at some point before, standing a bit closer to the school than other people. He refused to move further back when directed to by teachers and Sterling found this odd. Pg. 2486 saw Matt Riecks outside and he had a funny look on his face. She reported he was a loner at school. Riecks was best friends with Robert Perry (pg. 5632).

Seth Biggi pg. 2475 said Courtney Shakowski told him that after 4th period she saw 4 or 5 TCM members enter the cafeteria and one was carrying a big black duffel bag. He said there were also rumors that there was a third shooter but provided no contacts or other evidence.
· Courtney Shakowski pg. 1157- 1160 saw two w/m in trench coats, one much taller than the other. Shorter subject carried a duffel bag. Three feet behind them was a male in a white t-shirt; two feet behind this male were two other males.
· Cora Lininger pg. 6790 and Lindsey Ludwig pg. 6815 were with Shakowski at the time. Neither saw anyone in trench coats. 

Kalynda Bingham pg. 2481 said she heard Tiffany Hoffman saw one of the gunmen but it was not Harris or Klebold. 
· Could not find a Tiffany Hoffman- there are 3 Hoffman’s- Cindy is a teacher, D. is a police officer, and Erin is a student.
· Erin Hoffman pg. 3332- 3335 was in the cafeteria; she saw no shooters


Lauren Bonin pg. 2500 said “Nathan” a special education student who works in the library had tabled about “bombs in his heart and bombs in the garbage can”.
· Sarah Scott pg. 4370 stated that a special education student, Nathan Fansler, has stated in the past that he has “bombs in his heart” but this day he stated that there were bombs in the trash.
· Nathan Fansler pg. 2974- 2977 police statement makes no mention of bombs in trash. Said he was in cafeteria and got under the table when Mr. Sanders directed them to do so. He then ran to a bathroom, then up the stairs to the auditorium. They fled out the foreign language hall door and into the park. Fansler said he did not know Harris or Klebold or any Trench Coat Mafia members. 

Nick Buhrer pg. 2586 said that when he visited Sean Graves in the hospital, Sean said he saw five or six people throwing devices in the cafeteria. 
· - Sean Graves pg. 208- 209 Identified the gunman who shot him and was shooting at Lance Kirklin and Dan Rohrbough as Dylan Klebold. He heard more shots by Lance and Dan after he, himself, went down and looked over to see “a bunch of blood on Lance’s face”. Nowhere in his police statement does Graves mention seeing 5- 6 people throwing devices in the cafeteria. 

Kathrine Carlston pg. 2667 told police she heard from Seth DuBois that he saw Robert Perry shoot a girl in the back. 
· Seth DuBois pg. 2908 Saw a gunman on the stairs with a black ball cap turned backwards, long brown straight hair down to his shoulders, wearing a long black trench coat down to his mid calf. Saw him come down the stairs and shoot a boy laying on the ground.  Pg. 2910 told police that he initially thought it was Perry but when the senior class photo came out he recognized Dylan as the shooter, as this was a more recent photo of Dylan than the others he had seen.

Michelle Castro (father, Gus) pg. 2703 Michelle was interviewed by Det. Mark Allen on 5-11-99. At the time of the interview, Michelle’s father, Gus told Allen that his employee, Jorge Silva,  had information. Silva’s nephew, Lester Portillo, a student at Englewood Middle School told him that a friend relayed that her friend’s boyfriend claimed to have shot Mr. Sanders. The boyfriend also claimed there would be a shooting at Englewood High School. 
· On 5-13-99, Investigator Eaton contacted Michelle Castro to get more information about Lester Portillo. Michelle knew nothing about him and had not heard the rumor that Michelle’s father had relayed to Det. Allen. As a result, Inv. Eaton dropped the inquiry into Portillo without consulting with Det. Allen.

Leigh Ann Clark pg. 2726 was in the Commons area when the shooting began. She heard shots that were “really loud and they kept coming right after each other.” She fled up the stairs, near the library. She stated she could “‘have sworn someone else was upstairs shooting.’ She remembers hearing two shots coming from the Library area.” Remembered seeing someone in black near the pop machines in the commons when the shooting started but she could describe him. Pg. 2723, 2725- 2726 Saw a “weird” student at 9 am that morning on payphone near the jewelry classroom. Wore hat backwards, plastic black sunglasses with circular lenses, an insignia on his button-down trench coat, black pants, black knee high boots. Chains on hat, backpack and pants. He carried a black back pack. Pg. 2728 did not pick out Joe Stair from photo lineup but did point to [name redacted by police] as person she thought she saw on phone.

Diana Cohen pg. 2745 said she heard from her friends that they saw a 3rd suspect. Friends not specified. Sat with Lindsay Conwell, Kimberly Chlumsky, Shawn Lee, Sarah Winfrey, Ellen Prommersberger, Diana’s brother, Stephen.
· Stephen Cohen pg. 2752 said he had heard of a 3rd shooter but did not know the validity of this claim. 

Matthew Depew pg. 2839 said he heard Kevin Olsen was in the upstairs hallway when the shooting began and he may have seen someone in a white shirt that was involved. 
· Kevin Olsen pg. 1606 told police told police that at no time during the incident did he see any of the shooters. 

Nichelle Dunn pg. 2927 said Shanna Geslin told her that between 6:40- 7:00 am on 4/20/99, Shanna saw 6 cars in the senior parking lot and thought is was strange they were in the lot so early. She didn’t describe the cars or who owned them. 
· Shanna Geslin pg. 6424 at about 6:20 she noticed 4 cars parked side by side in the seniors parking lot, which she thought was unusual. Unable to describe the cars or the occupants.

[bookmark: _Hlk3185522][bookmark: _Hlk3185747][bookmark: _Hlk3186364][bookmark: _Hlk3186648][bookmark: _Hlk3186917]Elisha Encinias Pg. 2939 stated she saw three people with guns coming into the cafeteria. One of the gunmen had a long black coat, and she did not recognize him. She sated the other two shooters were a current student, and a student that had graduated last year. She did not know their names. Reported that as they were walking around the cafeteria and the stairway she head one of the say “Joe, where are you? I got three of them”. Pg. 2940 left the cafeteria when it was reported there were people with guns. Stated she did not report seeing any gunmen in the cafeteria. Said she ran upstairs toward the library and while running down the hallway she saw two gunmen coming in the side doors, shooting in her direction. Gunmen #1 was a w/m with long brown hair and a trench coat. #2 did not have a trench coat on, she did not see him shooting, and was otherwise unable to describe him. Pg. 2941 while hiding in the storage area/ greenhouse room she heard a calm voice state, “Joe, where are you, I got three,” and then laughter. She stated it was her belief that the individual said “Joe” but it could have possibly been “Yo”. Pg. 2943 someone (Megan Kellogg pg. 1984) reported that Elisha had seen Joe Stair in the cafeteria prior to the shooting. Encinias reported this was incorrect, but she heard some during thee shooting state: “Joe, where are you? I got three of them.” Pg. 2944 described the gunman shooting at her in the hallway near the library as w/m, 6’2”, dark brown hair, shoulder length with a black hat on, the bill of the hat was in front. Wore a black trench coat, dark clothing. Pg. 2945 reiterated that she did not see Joe Stair and did not tell anyone she saw him. She did tell students in the greenhouse that the shooters were from the Trench Coat mafia. Pg. 2946 saw two gunmen enter the west side doors as she and a teacher (Dave Sanders) were running down the library hallway. Elisha was asked if she saw 3 people with guns coming into the cafeteria. She said she never saw anyone coming into the cafeteria with guns. She said this part of her initial statement was inaccurate and she did not recall making that statement. She saw the gunmen upstairs in the hall near the library. The gunman was tall, wearing a black trench coat and had long black hair. Pg. 2947 Encinias was shown cafeteria video still photos of Klebold and identified him as the shooter she saw. 

Lacey Smith pg. 4467- Said “Rusty Schlier (phonetic)” reported he’d seen 6 shooters- 2 in cafeteria, 2 in library, 1 in main hall and 1 in the office. 

Ashley Egeland pg. 5247- 5255 believed she saw Eric Harris and Chris Morris shooting at her near the main entrance hall. She described Morris (pg. 5253) as wearing a white t-shirt, and being 5’8”, “the same size as her”, with a “scrawny” body. Ashley said Harris (pg. 5252) wore a black t-shirt and was 6’ tall. She referenced another student by the name of Lacey, who was escaping at the same time that she was.
· Chris Morris was actually only ½ inch shorter than Dylan Klebold and he weighed 30 pounds more than Dylan (pg. 10798), so the person she described as Morris could not have been him. 
· Harris’ autopsy indicates he was 5’8” and he was wearing a white t-shirt. 
· Lacey Hohn pg. 3343-3344 saw two shooters in the main hall. One was Dylan Klebold, she did not get a good enough look at the second gunman to identify him. 
· Egeland told several people she saw Morris, including: Brittany Barry pg. 1771

Adam Sands pg. 8928- said his friend, David Eagle, told him that there was a third gunman with blond streaks in his hair. He heard that there were 3 more people involved who were outside the school and ran. He also heard kids in Mrs. William’s science room heard one of the shooters talking on a cell phone and using the name “Joe”. He heard from Nelson Eagle that the manager of Clement Park, John Spahlinger, saw 3 people run from the school who may be gunmen. 
· David Eagle (pg. 1878 see above) did not think either Eric or Dylan was the person he saw.
· John Spahlinger (pg. 1176 see above) did not see any shooters

Talocco pg. 8976 he said he spoke to an unidentified maintenance man who had been working on the school roof. That individual told him he had seen the individuals involved in the shooting exit a black vehicle in the parking lot, along with a third person, shortly before the shooting started. He also stated he had observed a small tan colored vehicle following the black one as it arrived in the lot. 
· Chris Clark pg. 8977 from ECS Mechanical. He confirmed talking with Talocco but stated that Talocco misunderstood the conversation. He stated he told Talocco he had seen three kids in the back of the school laying down, apparently shot. He did not have any information on vehicles or other suspect activity. To his knowledge, he was the only person working on the roof that day. 

Jim White pg. 12998- told police a girl named Erica at the Colorado Institute of Arts, Culinary School had information on a third shooter.
· Erica Barbosa pg. 12998 she knew a former TCM member who had been kicked out of the group. She provided his first name, [name redacted by police]. She told police that Ashley Ross might know his last name.
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